
Det finns också gemenskapsbestämmelser när det gäller hundar som används i experimentellt och veten-
skapligt syfte i direktiv 86/609/EEG av den 24 november 1986 om tillnärmning av medlemsstaternas lagar
och andra författningar om skydd av djur som används för försök och andra vetenskapliga ändamål (2).

När det gäller parlamentsledamöternas fråga om hunduppfödning måste vi hänvisa till medlemsstaternas
nationella lagstiftning, eftersom detta område ligger inom medlemsstaternas behörighetsområde. Kommis-
sionen har således inte för avsikt att för närvarande föreslå någon särskild lagstiftning när det gäller
hunduppfödning.

(1) EGT L 340, 11.12.1991.
(2) EGT L 358, 18.12.1986.

(1999/C 370/104) SKRIFTLIG FRÅGA E-0626/99

från Umberto Bossi (NI) till kommissionen

(12 mars 1999)

Angående: Restaurering av tornet i Pisa

Kan kommissionen meddela om de olika restaureringsarbetena vad gäller tornet i Pisa även har finansierats
med europeiska medel?

Om så är fallet, hur stora summor rör det sig om, vilka fonder har använts och hur ser tidsplanen ut för
tilldelning av anslagen?

Svar från Marcelino Oreja på kommissionens vägnar

(5 maj 1999)

Tornet i Pisa har fått två anslag från kommissionens handlingsplan för bevarande av betydelsefullt
arkitektoniskt kulturarv.

I december 1997 beviljades ett anslag på 50 000 euro för att undersöka lämpliga metoder att restaurera de
stenar som tagit skada av de åttahundra år som gått och de påfrestningar som lutningen innebär. Anslagen
hade ingen anknytning till arbetet med tornets statiska problem.

De goda forskningsresultaten kan tillämpas också på andra minnesmärken över hela Europa. Det första
experimentet gjorde intryck på det centrala restaureringsinstitutet i Rom och universitetet i Pisa, som via
kommittén för tornets bevarande föreslog att ett europeiskt restaureringslaboratorium skulle inrättas inom
ramen för Raphaelprogrammet. Förslaget godkändes i slutet av år 1998 och fick ett anslag på 271 327
euro. (En första delbetalning har redan gjorts och den andra och slutliga utbetalningen kommer att ske när
projektet slutförts i mitten av år 2000).

(1999/C 370/105) SKRIFTLIG FRÅGA E-0627/99

från Cristiana Muscardini (NI) till kommissionen

(12 mars 1999)

Angående: Gemenskapsmedel och ”Sviluppo Italia” (S.I.)

Som bekant föreskriver förordning 1/99 upprättandet av ett förvaltningsbolag kallat Sviluppo Italia
(utveckling för Italien) till vilket regeringens andelar i redan verksamma företag skall överföras så att en
enhetlig grupp kan skapas med de mål som anges i artikel 1.2. Förordningen föreskriver vidare att
verksamheten skall delas in i utvecklingstjänster och ekonomiska tjänster som skall underställas var sitt
företag som i sin tur kontrolleras av S.I.
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